
 
 

Circular No. 22061 
 
29th April, 2023 
 
Dear Parents/Guardians, 
 
Parents’ Night (S3) 
 
I am pleased to invite you to the Parents’ Night to meet with the class teacher of your son / 
ward for a better understanding of his performance in school. In addition, the Second Term 
Uniform Test report will be distributed to you. Please be reminded that the report must be 
collected by parents. Arrangement for meeting with other subject teachers or the school social 
worker can also be made. Details of the Parents’ Night are as follows: 
 

Date: 5th May, 2023 
Time: 18:00 to 18:45 18:45 to 20:00 
Venue: Hall Classroom 

Content: 
Talk on “Senior Secondary 

Curriculum and Subject Choices” 
Meeting with Class Teacher 

 
Thank you for your attention. 
 
Yours faithfully, 
 
 
 
 
Lee Ting Leung 
Principal 
  



 
 

通告編號：22061 
 
敬啟者： 
 

家長之夜（中三） 
 
 為促進家校合作，從而加強班主任與家長之間的溝通，本校將舉行家長之夜。屆時

將派發下學期統測成續單，請注意成續單必須由家長領取。如有需要，家長也可約見科

任老師或駐校社工。家長之夜詳情如下： 
 

日期： 二○二三年五月五日 
時間： 晚上六時至晚上六時四十五分 晚上六時四十五分至晚上八時 
地點： 禮堂 各班課室 
內容： 「高中課程及選科簡介」講座 與班主任會面 

 
 
 此致 
各家長 
 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 
李丁亮  啟 

 
二○二三年四月二十九日 


